
Протокол 4 

Внеочередного заседания Попечительского совета КГУ «СОШ с ГК Щербактинского района 

акимата Щербактинского района» 

от 27 января 2020 года  

Присутствовало: 8 человек 

Повестка: 

1 «Контроль организации и качества горячего питания» 

 

Ход заседания: 

СЛУШАЛИ 1 «Контроль организации и качества горячего питания». В связи с передачей школьной 

столовой в аренду с 1 сентября 2019 года бракеражной комиссией школы выявляются факты 

несоответствия перспективного меню ежедневному, факты сокращения поставщиками услуг 

утвержденного меню. Например, 9 января 2020 года не осуществлена поставка яблок, мяса, поэтому 

ежедневное меню не соответствовало перспективному. Соответственно, стоимость питания была ниже 

360 тенге (215 тг.) и калорийность питания также не соответствовала суточной норме школьника. 

Предлагаю совместно с членами попечительского совета в течение месяца организовать 

профилактический контроль за организацией и качеством питания с целью его улучшения.  

Выступала: ЗДУР Марюха Т.И 

СЛУШАЛИ 2 Предлагаю составить график ежедневного посещения столовой членами попечительского 

совета для контроля организации питания. 

Выступала: председатель ПС Кальченко О.П 

 

Решение:  

1.В течение месяца по составленному графику посещать школьную столовую на переменах после 2,3 и 

4 уроков. 

2.Выявленные замечания оформить в виде актов и предоставить директору школы для ознакомления 

 
«Шарбақты ауданы әкімдігі Шарбақты ауданының ГС бар ЖОББМ» КММ 

 

Қамқоршылық кеңесінің кезектен тыс отырысының 

4 хаттамасы 

27 қаңтар 2020 жыл 

Қатысқандар: 8 адам 

Күн тәртібі: 

1 «Ыстық тамақты ұйымдастыруды бақылау және сапасы» 

Отырыс барысы: 

ТЫҢДАЛДЫ 1. «Ыстық тамақты ұйымдастыруды бақылау және сапасы». 2019 жылдың         1 

қыркүйегінен бастап мектеп асханасын жалға беруге байланысты, мектептің бракераждық комиссиясы 

перспективалық мәзірдің күнделікті мәзірге сәйкес келмеу фактілерін, қызмет көрсетушілердің 

бекітілген мәзірді қысқарту фактілерін анықталды.  Мысалы, 2020 жылдың 9 қаңтарында алма, ет 

жеткізілмеді, сондықтан күнделікті мәзір перспективті мәзірге сәйкес келмеді. Тиісінше, тамақтану 

құны 360 теңгеден төмен болды (215 тг.) және тамақтану калориясы да оқушының тәуліктік нормасына 

сәйкес келмеді.  

Қамқоршылық кеңес мүшелерімен бірге бір ай бойы тамақтануды жақсарту мақсатында оның 

ұйымдастырылуы мен сапасына алдын ала бақылау жасауды ұйымдастыруды ұсынамын. 

Сөз сөйледі: ОІЖО  Т.И. Марюха.  

ТЫҢДАЛДЫ 2. Тамақтануды ұйымдастыруды бақылау үшін Қамқоршылық кеңес мүшелерінің 

күнделікті асханаға келу кестесін жасауды ұсынамын. 

 Сөз сөйледі: ПС төрағасы О. П. Кальченко. 

 

Шешім:  

1.Ай бой жасалған кестеге сәйкес, 2,3 және 4 сабақтан кейін мектеп асханасына бару. 

2. Анықталған ескертулерді акт түрінде рәсімдеу және мектеп директорына танысу үшін ұсыну.  


